

台灣消化系內視鏡醫學會 第 115 次內視鏡病例暨併發症討論會

時間:114年8月2日 星期六下午13:00-17:10

地點:新光吳火獅紀念醫院 B1 會議室

(台北市士林區文昌路 95 號)

13:00-13:25	報到	
13:25-13:30	Opening: 新光醫院 胃腸肝膽科主任	孫灼基 醫師
第一部分	Moderator: 林裕民 醫師 (新光)、洪志	志聖 醫師 (國泰)
時間	題目	報告者
13:30-13:45	A 72-year-old female underwent a health examination	新光紀念醫院 胃腸肝膽科 李家睿 醫師
13:45-14:00	A 51-year-old male presented with coffee ground vomitus and melena for 2 days.	台北榮民總醫院 胃腸肝膽科 陳膺帆 醫師
14:00-14:15	A 16-year-old female presenting with poor appetite and vomiting for 1 week.	台大兒童醫院 胃腸肝膽科 許家芸 醫師
14:15-14:30	A 62-year-old female suffered from watery diarrhea with mucus for 1 week.	台大醫院 胃腸肝膽科 饒哲宇 醫師
14:30-14:45	A 72-year-old male presented tarry stool for 3 days.	台北榮民總醫院 胃腸肝膽科 談啟蘋 醫師
14:45-15:00	A 66-year-old male presenting with early satiety and epigastric pain for 2 months.	台大醫院 胃腸肝膽科 郭烜嘉 醫師
15:00-15:15	An 83-year-old male presenting with biliary and pancreatic ducts dilatation.	台北榮民總醫院 胃腸肝膽科謝明傑 醫師
15:15-15:30	Coffee break	
第二部分 Moderator: 孫灼基 醫師 (新光)、 蘇銘堯 醫師 (土城)		
15:30-15:45	An 83-year-old male presented with positive FOBT	新光紀念醫院 胃腸肝膽科 吳冠輝 醫師
15:45-16:00	A 75-year-old male presented with dysphagia	澄清醫院 胃腸肝膽科 賴俊瑋 醫師

16:00-16:15	A 67-year-old male suffered from intermittent abdominal pain for 3-4 months.	台大醫院 胃腸肝膽科 薛德曜 醫師
16:15-16:30	A 36-year-old male suffered from progressed jaundice for 1 month.	中國醫藥大學 胃腸肝膽科 黃秉淳 醫師
16:30-16:45	A 54-year-old female was referred for ampulla of Vater lesion	台大醫院 胃腸肝膽科 陳韻竹 醫師
16:45-17:00	A 39-year-old male presented with abnormal CT report	台北榮民總醫院 胃腸肝膽科 陳垣任 醫師
17:00-17:10	Closing: 新光醫院 孫灼基 醫師	